
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – październik 2023 

30 września – w Rekowie odbyła się uroczystość związana z obchodami 850-lecia 

miejscowości. Z tej okazji ustawiony został pamiątkowy wertykalny zegar słoneczny – 

przedsięwzięcie było współfinansowane przez Marszałka Olgierda Geblewicza. Wydarzenie 

zostało zorganizowane z inicjatywy i dzięki zaangażowaniu mieszkańców, którym w tym 

miejscu serdecznie za to dziękuję. 

3 października – odbyło się walne zebranie Stowarzyszenia Szczecińskiego Obszaru 

Metropolitalnego. Głównymi tematami spotkania były decyzje w sprawie wysokości składki 

członkowskiej oraz planu rzeczowo-finansowego na rok 2024. 

4 października – odbyła się dyskusja publiczna dotycząca projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w obrębach Motaniec, Kobylanka i Reptowo, 

sporządzonego na podstawie Uchwały Nr XIX/115/20 Rady Gminy Kobylanka z dnia 27 lutego 

2020 r. Do dnia 23 października można było składać uwagi, które następnie zostaną 

przeanalizowane i w miarę możliwości uwzględnione, po czym odbędzie się kolejne wyłożenie 

projektu planu.  

6 października – nastąpił odbiór końcowy inwestycji budowy drogi gminnej Reptowo – 

Morzyczyn. Wykonawcą była firma Maldrobud z Myśliborza, a nadzór inwestorski sprawowała 

firma Proinwest ze Stargardu. Ostateczny koszt wykonania tej drogi (łącznie z robotami 

dodatkowymi) wyniósł 9 982 964 zł, z tego 4 692 306 zł to dofinansowanie z RFRD. 

Dodatkowo zostanie jeszcze zamontowany jeden próg zwalniający i lustro u zbiegu z ulicą 

Długą. 

9-12 października – na zaproszenie Marszałka Olgierda Geblewicza przebywałam w Brukseli. 

Marszałek zorganizował wyjazd grupy 18 samorządowców z terenu naszego województwa – 

głównie wójtów i burmistrzów, ale byli również starostowie oraz radni. Braliśmy udział w 

Europejskim Forum Miast i Regionów, promując nasze gminy i cały region 

zachodniopomorski. Mieliśmy także okazję zwiedzić Parlament Europejski, po którym 

oprowadzał nas europoseł Bartosz Arłukowicz, odbyliśmy również wiele spotkań, m.in. z 

przedstawicielami Komitetu Regionów, przewodniczącym  największej frakcji w 

europarlamencie, tj. Europejskiej Partii Ludowej Manfredem Weberem oraz Przewodniczącą 

Parlamentu Europejskiego Robertą Metsolą. 

13 października – w Szkole Podstawowej w Kobylance odbyło się ślubowanie 

pierwszoklasistów. W uroczystości reprezentowała gminę pani sekretarz Joanna Bajsarowicz.  

15 października – w całej Polsce odbyły się wybory do sejmu i senatu oraz referendum. W 

tych wyborach w naszej gminie zorganizowanych zostało pięć obwodowych komisji 

wyborczych (oprócz dotychczasowych w Kobylance, Morzyczynie i Reptowie utworzone 

zostały obwody w Bielkowie i Kunowie). W wyborach do sejmu zwyciężyła Koalicja 

Obywatelska z wynikiem ponad 43%, uzyskując dużą przewagę nad pozostałymi komitetami. 

W związku z wyborami ogłoszono 4 konkursy profrekwencyjne, w których można było wygrać 

łącznie 2,5 mln zł. Nasza gmina wykazała się największą frekwencją w powiecie (ponad 81%), 

co oznacza zwycięstwo premiowane 2 mln zł – z tego 1 mln na modernizację i wyposażenie 

remiz OSP oraz 1 mln na budżet obywatelski. W dwóch pozostałych konkursach również 

spełniliśmy warunek, jakim było przekroczenie 60% frekwencji, a więc kwalifikujemy się do 

otrzymania po 250 zł na rozwój kół gospodyń i zespołów ludowych oraz rozwój klubów 



sportowych. Obecnie oczekujemy na szczegóły związane ze sposobem przekazania wszystkich 

kwot, a także wytyczne w zakresie możliwości wykorzystania tych środków. 

Te wygrane to zasługa mieszkańców naszej gminy, którym należą się ogromne brawa! 

16 października – z okazji Dnia Edukacji Narodowej w urzędzie gminy zostały wręczone 

nagrody wójta dla wyróżniających się nauczycieli i dyrektorów szkół. Na spotkanie zostali 

również zaproszeni dyrektorzy przedszkoli z terenu gminy. W tym roku nagrody otrzymali 

nauczyciele: Ryszard Markowicz (SP Kobylanka), Agata Adamczyk (SP Kunowo) oraz Anna 

Kaszubska (SP Reptowo). Nauczyciele byli nominowani do nagrody przez dyrektorów oraz 

rady pedagogiczne szkół. 

18 października – odbyło się ślubowanie pierwszoklasistów w Szkole Podstawowej w 

Reptowie. 

23 października – do urzędu wpłynęła informacja o udzieleniu pozwolenia na budowę 

posterunku policji w Morzyczynie. Oznacza to, że prace idą zgodnie z planem, a budowa 

powinna wkrótce się rozpocząć. Zgodnie z zapowiedziami Policji posterunek ma powstać do 

końca 2024 r. 

Złożyliśmy wniosek w 9 edycji programu Polski Ład – Rozświetlamy Polskę. W tym 

naborze można było się ubiegać o dofinansowanie w wysokości 80% kosztów wymiany opraw 

nieenergooszczędnych na ledowe, przy założeniu kwoty 1900 zł za jedną oprawę. Nasz wniosek 

dotyczy 111 lamp, które są własnością gminy i opiewa na kwotę nieco ponad 160 tys. zł. 

Została rozstrzygnięta 8 edycja „Polskiego Ładu”, w ramach której został zaakceptowany 

nasz wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi w Reptowie wraz z budową bocznego 

odcinka na kwotę 8 mln zł. Obecnie trwa projektowanie tej drogi – oczekujemy na ostatnie 

uzgodnienia z PKP, które jest niezbędne do złożenia dokumentów do pozwolenia na realizację 

inwestycji ZRID. Niestety, z PKP współpraca jest zawsze skomplikowana, ale mamy nadzieję, 

że w listopadzie to uzgodnienie otrzymamy. W związku z tym najprawdopodobniej w styczniu 

ogłosimy przetarg na wyłonienie wykonawcy. 

Przygotowujemy dokumentację przetargową na budowę ul. Polnej w Zieleniewie i Wilczej w 

Niedźwiedziu. Postępowanie będzie ogłoszone na początku listopada. 

Pod koniec października ma być ogłoszony konkurs z FEPZ na rozwój infrastruktury 

kanalizacyjnej. Jeśli będziemy spełniali warunki, złożymy wniosek na budowę kanalizacji w 

części Zieleniewa i w Miedwiecku. Warto dodać, że  kanalizując Zieleniewo i Miedwiecko 

stwarzamy jednocześnie możliwość łatwiejszego i szybszego skanalizowania Cisewa. 

Odnosząc się zaś do kwestii kanalizacji na ul. Wilczej w Niedźwiedziu, sytuacja jest całkiem 

inna niż w przypadku ul. Popiełuszki w Miedwiecku. Najpierw trzeba bowiem zbudować 

kanalizację w Niedźwiedziu w głównej drodze i połączyć ją z Reptowem – gdzie ten odcinek 

dopiero powstanie w przyszłym roku – a dopiero potem podłączać drogi boczne, a więc szansa 

na budowę kanalizacji w ul. Wilczej pojawi się nie wcześniej niż za kilka lat. 

Trwa realizacja inwestycji budowy parkingu w Morzyczynie – lada chwila wykonawca 

wejdzie na plac budowy i ruszą pierwsze prace. W pierwszym kwartale 2024 r. parking 

powinien zostać oddany do użytku. 



16 października nastąpiło otwarcie ofert na przebudowę dróg w Morzyczynie (tzw. 

rekreacja).  Wpłynęło 7 ofert, ceny oscylują od 5,3 do 7,8 mln zł. Trwa weryfikacja ofert. 

Trwa realizacja inwestycji przebudowy drogi w Cisewie. Do końca października zostanie 

wydane pozwolenie ZRID i w listopadzie nastąpi przekazanie placu budowy i rozpoczną się 

prace budowlane. 

Zwróciliśmy się do wykonawcy drogi Jęczydół – Morzyczyn, aby odniósł się do stanu 

zaawansowania prac na tym zadaniu. Zdaniem Wykonawcy obecne tempo prac jest 

zadowalające. Jeśli chodzi o konkretne cyfry, to wygląda to następująco: 

- droga do strzelnicy - 25% 

- ul. Magnolii - 99% 

- droga główna: (branża drogowa) - 15%, branża sanitarna - 90%, likwidacja kolizji 

elektroenergetycznych - 90%, branża elektryczna (demontaż) - 100%, oświetlenie drogowe - 

50%, likwidacja kolizji elektroenergetycznych ZWiK Sp. z o.o. - 100%, likwidacja kolizji 

teletechnicznych objętych dokumentacją - 100%. 

Obecnie dwie niezależne firmy podwykonawcze prowadzą roboty związane z budową 

chodników i wjazdów. Roboty są prowadzone w godzinach 8:00-16:00. Droga jest faktycznie 

rozkopana, ale wciąż trwają roboty budowlane. Ponadto jest ona co jakiś czas naprawiana i 

wyrównywana. W tym tygodniu rozpoczęły się prace związane z korytowaniem drogi głównej 

na pierwszych ponad 500m. 

Z funduszu sołeckiego sołectwa Jęczydół zostało wykonane ogrodzenie boiska. Po 

zakończeniu prac pani sołtys wysłała do mieszkańców smsy następującej treści: „Miło mi 

przekazać państwu informację, że mimo utrudnień ze strony urzędu gminy zaplanowane 

ogrodzenie boiska ze środków funduszu sołeckiego zostało wykonane. Alicja Ordon, Sołtys.” W 

związku z tym pozostaje zadać pytanie pani sołtys: kto utrudniał wykonanie tego zadania i jakie 

to były utrudnienia? Urząd zajmował się sprawą począwszy od zawarcia umowy z wykonawcą, 

poprzez przekazanie placu budowy, kontaktowanie się z wykonawcą, zaopatrzenie go w wodę, 

do której nie miał dostępu (pracownicy urzędu osobiście wozili tę wodę w baniakach), a 

skończywszy na odbiorze w terminie zgodnym z wolą wykonawcy. Wobec powyższego smsy 

pani sołtys są co najmniej nie na miejscu. 

Prace i zadania Referatu Komunalnego: 

- Zostały zakończone bieżące remonty dróg w ramach drugiego przetargu. 

- Na promenadzie rozpoczęły się jesienne porządki. 

- Zlecono konserwację rowu w Reptowie (od PKP do Orlika). 

- Zakończyły się przeglądy techniczne obiektów gminnych. 

- W trakcie realizacji są dwa doświetlenia przejść dla pieszych (Morzyczyn przy Netto i 

Motaniec). 

- Przeprowadzony został przetarg na zimowe utrzymanie dróg – wpłynęły dwie oferty, z których 

jedna podlegała odrzuceniu. Przeprowadzone negocjacje nie spowodowały znaczącego 



obniżenia ceny, w związku z tym przetarg będzie unieważniony i ogłoszony nowy, ponieważ 

zaoferowana cena znacząco przekracza planowane środki na zimowe utrzymanie dróg. 

- Został rozstrzygnięty przetarg na energię elektryczną, wpłynęła jedna oferta od firmy Elektra; 

cena w wysokości aktualnej tzw. ceny blokowanej (686 zł za MWh). 

- W trakcie są ostatnie w tym sezonie koszenia poboczy dróg gminnych. 

- Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na remont dachu CKiR, lecz nie wpłynęła żadna oferta. 

Zapytanie zostało ogłoszone ponownie. 

- Zostało ogłoszone zapytanie na wykonanie deptaka w Niedźwiedziu. Wpłynęła jedna oferta 

na kwotę blisko 300 tys. zł, wobec czego zapytanie zostało ogłoszone ponownie. 

- Nadal trwają kontrole właścicieli nieruchomości w zakresie posiadanych umów na usługi w 

zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych. 

- W trakcie realizacji jest zadanie zmiany ogrzewania na Orliku w Reptowie na elektryczne. 

- Zainstalowano monitoring przy urzędzie gminy, głównie z uwagi na posadowiony tzw. 

infokiosk. To przedsięwzięcie jest wykonywane w ramach stowarzyszenia WIR, podobnie jak 

stacja rowerowa przy CKiR. 

- Zamontowano instalację alarmową w remizie OSP w Reptowie. 

- Został ogłoszony przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów na lata 2024-25. Otwarcie 

ofert odbędzie się 15 listopada. 

W związku z pytaniami mieszkańców Miedwiecka o możliwość budowy sieci gazowej 

wystosowaliśmy pismo do spółki gazowniczej. Uzyskaliśmy odpowiedź, że niestety, spółka nie 

planuje w najbliższym czasie budowy sieci na terenie Miedwiecka z uwagi na brak opłacalności 

biznesowej przedsięwzięcia. 


